

Please use this form if you wish to withdraw funds from the ANZ Cashactive Trust account to your OpenMarkets trading account.

Please return this form via email to service@openmarkets.com.au along with:

- a clear copy of your bank statement (dated within the last 3 months) with full name, address and bank account details displayed.
- Chinese domiciled clients only - please provide instead a clear copy of your bank card displaying full name and your card/account number.

如需要从您交易账户关联的澳新银行现金管理账户中出金，请填写此提款申请表格。
资料填写完成后请随以下资料一起发送到 service@openmarkets.com.au：

- 请发送您收款银行账户的近三个月内的对账单，包含您的名字和地址、卡号、日期、银行名称等信息。
- 请发送您接收款项的银行卡正面照片，包含您的名字（如有）、银行账户号码。

Your OpenMarkets trading account details 您的OpenMarkets交易账户信息

Account Number

交易账户号码

Account Name

账户持有人姓名

Registered Address

注册居住地址

Email address

电子邮箱

Mobile

手机号码

ANZ Cashactive Account Number

澳新银行现金管理账户号码

Bank account details & transfer request 您的收款银行账户信息

Withdrawal Amount (AUD) 提款金额 (澳元) \$ _____

I authorise and request OpenMarkets to transfer funds into the nominated bank account below, held in the same name as my trading account.

我授权并要求OpenMarkets将资金汇款至我个人名下的银行账户。

Account Name

账户持有人姓名

Bank Name

收款银行名称

Bank Address (include country)

收款银行地址 (包括国家)

BSB

BSB号码 (如有)

Account Number/ IBAN

收款银行账户号码 (或IBAN, 如有)

SWIFT Code (international only)

国际汇款代码 (仅限国际汇款)

Branch Identifier or Sort Code

银行代码 / 分行识别码

Client declaration & signature 客户声明及签字

I acknowledge and declare that the bank account information provided in this Withdrawal Request Form is true and correct, and I am the authorised account holder(s).

我在此证明：我是账户持有人，我确认以上我所提供给OpenMarkets的银行账户信息是真实和准确的。

Account Holder 1

(Print)

账户持有人1

Signature X

签名

Date

日期

Account Holder 2

(Print)

账户持有人2

Signature X

签名

Date

日期

Please note the international telegraphic transfer fee of \$100 will be deducted from the withdrawal amount (international transfers only). 请注意：每笔国际汇款会收取您100澳元的提款费用，此笔金额会从您的提款金额中直接扣除。

OFFICE USE ONLY: 仅供内部使用，请勿填写：

Processor: _____

Customer ID: _____

Approver: _____

Date: _____

OpenMarkets Australia Limited

Level 2, 451 Little Bourke Street, Melbourne VIC 3000 | Phone 1300 769 433
ABN 38 090 472 012 . AFSL 246705 . Market participant of ASX, Chi-X and NSX.